
ZÁPIS  A  NÁVRH  NA USNESENÍ  Č. 13/2024  Z JEDNÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  

OBCE  TĚŠANY  KONANÉHO  DNE 4.11.2024 OD 19.00 hod. V ZASEDACÍ 

MÍSTNOSTI OBECNÍHO ÚŘADU V TĚŠANECH 

 

1. Zahájení 

Starosta obce přivítal přítomné zastupitele a hosty. Zahájil zasedání zastupitelstva 
obce Těšany v 19.07 hod. Oznámil, že zasedání bylo řádně vyhlášeno, svoláno   
a konstatoval přítomnost nadpolovičního počtu členů ZO s tím, že zastupitelstvo obce 
je usnášeníschopné. Program byl řádně a v termínu vyvěšen na úřední desce. Uvedl, 
že zápis z minulého zasedání ZO byl ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné 
námitky. Starosta konstatoval, že v zápisu bude jmenovitě uvedeno, jak který 
zastupitel hlasoval v jednotlivých usneseních.   

Přítomno:  11 

Omluveni: 4  

 Martin Rychlík, MUDr. Bronislav Hnilička, Tomáš Gratcl, Ing. Pavel Horák 

Neomluveni:  0 

Dle jednacího řádu je povinností člena ZO doručit na OÚ písemnou omluvu.   

2. Projednání a schválení programu jednání 

Přítomní zastupitelé obce obdrželi program ZO společně s pozvánkou na zasedání 

ZO. Starosta navrhuje zařadit bod č.8 Rozpočtové opatření č.11/2024. Ostatní body 

se přečíslují.  

Starosta obce navrhuje schválení následujícího programu: 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Schválení ověřovatelů zápisu 
4. Zpráva starosty z jednání RO a činnosti OÚ 
5. Zpráva výborů a komisí 
6. Zřizovací listina ZŠ a MŠ Těšany – Dodatek č.1 ke zřizovací listině, Smlouva o 

výpůjčce, Prohlášení vlastníka o rozdělení č.p. 380 na jednotky 
7. Dotace pro těšanské spolky 
8. Rozpočtové opatření č.11/2024 
9. Různé, diskuze 
10. Závěr 
 

 



Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje program jednání. 

Hlasováno:  

Pro  11 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

Další návrh na usnesení zní:  

 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje, že usnesení k bodům jednání bude přijímáno hlasováním 

jednotlivě v návaznosti na jejich projednání. 

Hlasováno:  

Pro  11 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

 

 

 

 



3. Schválení ověřovatelů zápisu: 

Starosta obce navrhl ověřovatele Janu Štelclovou a Bc. Jaroslava Nádeníčka. 

 

Návrh na usnesení:   

ZO Těšany schvaluje ověřovatele zápisu Jana Štelclová, Bc. Jaroslav Nádeníček 

Hlasováno:  

Pro  11 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

Zapisovatelem byla určena zastupitelka Mgr. Vladislava Vaněčková. 

 

4. Zpráva starosty z jednání RO a činnosti OÚ 

V polovině září jsme začali budovat stožáry pro ochranné sítě na atletickém            

oválu za školou. Vlastní sítě by firma měla nainstalovat během čtrnácti dnů.  

V uličce ve Famíliích u Chrásteckého začala firma EGD pokládat přípojné kabely 

k domům a likvidovat betonové sloupy. Jelikož se sloupy zmizela i svítidla VO, museli 

jsme narychlo natáhnout kabelové přívody pro nová svítidla v zemi. Instalujeme zde 

dvě nízká parková svítidla, abychom nemuseli stavět sloupy. 

V průběhu října jsme na novém hřbitově nainstalovali nová svítidla, která nahradila 

staré, nefunkční, poničené osvětlení. 

Díky budování silnice na Otnice, jsme využili firemní nabídky frézovaného asfaltu a 

za pomoci vibračních válů jsme zase o něco vylepšili stav cesty na přehradu. 

Minulý týden jsme dokončili nátěr fasády na zdravotním středisku. Tento týden 

namontujeme na fasádu nové informační tabule. Firma zámečnictví Fiala nám dnes 

namontovala ochrannou skříň na nové plynoměry u vchodu do nové třídy MŠ. 



Na parkovišti u Koroka a u zámku jsme namontovali nové lavičky. Setkaly se 

s velikým ohlasem starších občanů, kteří přivítají každou možnost odpočinku při 

cestě do obchodu. 

V průběhu září a října jsme ve spolupráci obce, komunitního centra Židlochovice a 

Policie ČR uspořádali přednášky pro seniory, které byly mezi občany velmi vítané. 

Po jednání s pozemkovým úřadem a projekční firmou očekáváme cenou nabídku na 

projekt nové výsadby remízku a společných zařízení. Je dohodnuto, že jakmile 

předáme hotové výkresy tohoto projektu pozemkovému úřadu, stát nám na svoje 

náklady tyhle parcely osází.  

V říjnu jsme na akci „vítání občánků“ přivítali 6 nových spoluobčanů. 

Novým provozovatelem těšanské pošty je firma Tito service. Nabídli jsme jim 

prostory a placení energií, jen aby služba pošty zůstala v Těšanech zachovaná.  

Po proškolení obecních zaměstnanců odborem dopravy Židlochovice, řídí naši 

pracovníci dopravu na přechodu pro chodce každý školní den v čase od 7.15.- 7.45. 

 

RO schválila  

• Žádost o individuální dotaci ve výši 5.000,- Kč pro Orel jednota Těšany, p.s. na 

podzimní výlet pro děti.  

• Žádost o individuální dotaci pro Myslivecké Sdružení Těšany, z.s. ve výši 

20.000 Kč za účelem rekonstrukce mysliveckého zařízení - kazatelna (posed). 

Současný stav je nevyhovující a nebezpečný. 

• Žádost o individuální dotaci pro Myslivecké Sdružení Těšany, z.s. ve výši 5.000 

Kč na rok 2024. Finanční prostředky budou použity na nákup odměn a 

upomínkových předmětů pro děti.  

• Souhlas se zabudováním trampolíny  na p.č. 986/1, 987/3 a 994/2. Žádost podal 

TJ Sokol Těšany.  

• Byly uzavřeny smlouvy na reklamní činnost se společnostmi Agro Monet, 

ProStavby, Modrý projekt, Pramos, které sponzorsky podporují národopisné 

slavnosti. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO Těšany bere na vědomí zprávu starosty bez výhrad. 

 

 

 



5. Zprávy výborů a komisí 

Na zastupitelstvo se dostavil Ing. Pavel Horák v 19:17, počet přítomných zastupitelů 
je 12. Starosta předal slovo p. Múčkovi, představiteli firmy CETIN s tím, že jde o reakci 
na dřívější jednání o zavedení optické síti do Těšan. 

Modernizace Telekomunikační sítě CETIN – zástupce firmy CETIN p. Múčka představil 
firmu a její činnost, CETIN je velkoobchodní poskytovatel připojení. V Těšanech je v 
tuto chvíli CETINem obsluhováno cca 35 % domácností. Stávající metalické trasy v 
Těšanech již jsou, s firmou CETIN by obec jednala o modernizaci. Do budoucna by 
firma preferovala kabely uložené do země, ale jde o velkou investici. To, co je v 
aktuálním stavu v zemi, by se i nadále ukládalo do země. U nadzemních tras by to byla 
otázka k projednání s projektantem. Modernizaci bez výkopových prací nebude možné 
provést. Pokud je to možné, usiluje CETIN o uložení v zelených pásech raději než v 
chodníku, v silnici. Nicméně to je otázka debaty s projektantem. 

Starosta komentuje, že pokud máme zájem o modernizaci výkopových prací, je třeba 
sestavit memorandum, ideálně ke schválení na příští schůzi ZO. 

Místostarosta se ptá na to, jak bude řešeno překrytí tam, kde je v tuto chvíli vedeno 
pokrytí metalicky a zda se CETIN dokáže zaručit za to, že do nějaké doby bude obec 
pokrytá. 

P. Múčka odpovídá, že v tuto chvíli není kompetentní toto slíbit, ale i při fázovaném 
projektu je pro CETIN priorita stejná jako pro obec – co nejdříve investici do 
infrastruktury proměnit na funkční službu. CETIN ale není poskytovatel služby. Občan 
si jako koncový zákazník bude službu nadále kupovat od poskytovatele jako dosud 
(O2, T-mobile). V tuto chvíli nelze spekulovat o tom, za jaké ceny pro koncové uživatele 
bude služba poskytována, ani o tom, jak rychle bude pokrytí dokončeno. 

Obec se nebude na projektu finančně podílet, obec poskytuje firmě věcné břemeno. V 
případě modernizace stávající trasy se využívá stávajícího věcného břemene. 

P. Nádeníček se ptá, jak bude modernizována přípojka pro ty, kdo mají nataženou 
trasu do domu. P. Múčka odpovídá, že obecně platí, že za první stěnu zafinancuje 
vlákno CETIN, další rozvod v domě nechává na nabídce subdodavatele. 

P. Vymazal se ptá, zda modernizace obec čeká stejně, ať už se ZO rozhodne jakkoliv. 
P. Múčka odpovídá, že v tuto chvíli to není akutní zájem firmy, ale až doslouží životnost 
stávajících kabelů, bude i v zájmu CETINu, aby byla síť modernizována. 

P. Zborovský se ptá, zda se zvýší rychlost poskytovaného připojení. P. Múčka ujišťuje, 
že podle stávajících zkušeností se po modernizaci sítě připojení zrychlí, navíc se 
nestane, že by při současném připojení celé obce bylo připojení nestabilní, 
zpomalovalo se, nebo padalo. 

P. Vymazal se ptá, jaký je časový horizont modernizace. P. Múčka odpovídá, že závisí 
i na vůli ZO – tam, kde je ZO nadšené pro modernizaci, zajistí součinnost rychlý proces 
modernizace. Ale obecně lze říct, že cca do 5 let by měla modernizace proběhnout. 



P. Strážnická se ptá, kdo firmě CETIN zajistí, že se jí peníze vrátí. P. Múčka odpovídá, 
že tak jako České dráhy pronajímají koleje, je CETIN pronajímatelem infrastruktury a 
službu si s ním sjednávají jednotliví poskytovatelé připojení. 

P. Strážnická komentuje, že byla slíbená anketa, že by bylo dobré, aby se lidí někdo 
zeptal. Anketu je možné zadat na komunikační kanály obce i teď, s novými 
informacemi. 

P. Viktorin se ptá, zda je možné dodatečně třeba po roce od realizace zajistit 
dodatečné připojení. P. Múčka odpovídá, že to sice pravděpodobně bude možné, ale 
v takovém případě bude od zákazníka požadována spoluúčast. Nicméně i pokud bude 
do domu optický kabel přiveden (typicky u obyvatel, kteří v tuto chvíli připojení 
nepotřebují), je možné jej klidně deset patnáct let nevyužívat a připojit domácnost až 
ta potřeba nastane. P. Múčka prosí, aby obec své občany dostatečně informovala 
prostřednictvím zpravodajů a obvyklých komunikačních kanálů, aby měli občané 
jistotu, že nejde o firmu, která by na společnosti chtěla parazitovat, ale že jde o 
regulérní plán obce. 

Starosta děkuje a loučí se s p. Múčkou, host opouští zastupitelstvo. 

P. Horák komentuje, že jezdí kolem Slatiny, kde CETIN provádí výkopové práce, že 
jsou rychlí a efektivní. Zastupitelstvo se shoduje, že jde o silnou firmu, která je zárukou, 
že se projekt dotáhne do konce. Projekt CETINu by ušetřil výkopové práce, protože 
firma už v obci infrastrukturu má. 

Do smlouvy nebo memoranda by bylo žádoucí zapracovat termíny realizace, na 
kterých se obec s firmou dohodne. 

P. Vaněček informuje, že před lety, kdy se optické připojení obce řešilo, byl stejně 
CETIN první volbou. Tehdy to pro CETIN nebyla zajímavá zakázka. Pokud dnes je, 
bude pro obec žádoucí chopit se příležitosti. 

Starosta si bere za úkol sestavit návrh memoranda a poslat ji zastupitelům. P. Vaněček 
komentuje, že v minulém zastupitelstvu byla navržená anketa, že je žádoucí. 
Hlasování na FB a webu obce si bere za úkol V. Vymazal. 

 

ZO pokračuje zprávami komisí a výborů. Starosta požádal zástupce komisí a výborů, 
aby seznámili zastupitele a hosty s činností komisí a výborů.   

Ing. Jana Šnajdrová, předsedkyně finančního výboru – finanční výbor se nesešel. 
Během 14 dnů bude finanční výbor požádán o schůzku k návrhu rozpočtu na rok 2025. 

Ing. Vojtěch Vymazal, komise ŽP – Komise životního prostředí se sešla s rodinou 
Holečkovou z Moutnic v Močilkách, kde je stará studna „U Petra“, která je historickou 
stavbou ze 17. století, bylo by možné ji obnovit, ale je v dezolátním stavu. Studna po 
pozemkových úpravách patří pozemkovému úřadu. P. Horák dodává, že by bylo 
vhodné zbudovat o prameni i informační ceduli a přístup k místu jako k turisticky 
atraktivní lokalitě. Komise pro příští ZO připraví podklady k této lokalitě a možná i k 



lokalitě Hastrmánek u cyklostezky, která je také atraktivní legendou, místem, v kovárně 
je i obraz starého mlýna. 

Lic. Roman Viktorin, předseda kontrolního výboru – kontrolní výbor se sešel, záznam 
je přílohou tohoto zápisu. Kontrolní výbor neshledal žádné závady. 

Mgr. Radka Kučerková, předsedkyně kulturní komise touto formou podává informaci, 
že komise průběžně pracuje na všech kulturních akcích v obci – kulturní komise 
uspořádala vystoupení folklorního souboru Ondráš, uskutečnila vítání občánků, na 
29.11. plánuje rozsvěcení vánočního stromu. 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany bere na vědomí zprávu z výborů a komisí. 

 

6.  Dodatek č.1 ke Zřizovací listině, Smlouva o výpůjčce, Prohlášení vlastníka 

o rozdělení  č.p. 380 na jednotky 

Starosta předal slovo místostarostovi obce Ing. Miroslavu Zborovskému a ten seznámil 

zastupitele, jakým způsobem musíme postupovat při zavedení nové třídy MŠ do 

majetku obce a posléze do svěření školy. 

Jako první krok musí dojít ke sloučení pozemků p.č. 346/2,  p.č. 346/3 a části pozemku 

č. 346/4, které se nacházejí pod budovami č.p. 425 (zdravotní středisko) a č.p. 380 

(MŠ). Protože dle KN nelze sloučit parcely, u kterých je evidován různý údaj o právech 

a povinnostech, je nutné schválit Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině, kterým škole 

odejmeme ze svěření budovu MŠ. K tomuto kroku je zapotřebí, aby ZO schválilo 

Dodatek č. 1 ke zřizovací listině. Po tomto kroku zažádáme KN o sloučení parcel do 

jedné parcely a tím i budovy a vznikne 1 budova s č.p. 380. 

Jako druhý krok musí ZO schválit Smlouvu o výpůjčce, kterou na přechodnou dobu 

vypůjčíme škole budovu MŠ. 

Třetí krok bude rozdělení budovy č.p. 380 na jednotky č. 380/1 (MŠ), č. 380/2 (ordinace 

praktického lékaře), č. 380/3 (ordinace dětského lékaře) a 380/4 (lékárna). To se 

provede Prohlášením vlastníka o rozdělení  č.p. 380 na jednotky. Po schválení ZO se 

podá na KN. Tím v majetku vymezíme novou a stávající MŠ, která bude v majetku 

evidována pod č.p. 380/1. 

Posledním krokem, který proběhne na prosincovém zastupitelstvu bude schválení 

dalšího Dodatku č. 2 ke Zřizovací listině, kterým opět vrátíme MŠ zpět do svěření 

škole. 

Tím bude celý proces nové třídy MŠ ukončen. 

Starosta Milan Strouhal navrhuje následující usnesení.  



 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace 

Základní a mateřská škola Těšany Obce Těšany. 

 

 

Hlasováno:  

Pro 12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák, Ing. Pavel 

Horák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje Smlouvu o výpůjčce nebytového prostoru č. 2/2024, jejímž 

předmětem je výpůjčka pozemku p.č. 346/4, orná půda a nebytový prostor s 

příslušenstvím, umístěný v budově čp. 380, která je součástí pozemku 

označeného jako stavební parcela č. 346/3. 

 

Hlasováno:  

Pro 12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák, Ing. Pavel 

Horák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  



Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje Prohlášení vlastníka o rozdělení práva k nemovité věci na 

vlastnické právo k jednotkám (budova č.p. 380). 

 

Hlasováno:  

Pro 12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák, Ing. Pavel 

Horák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

7. Dotace pro těšanské spolky 

Starosta obce seznámil členy ZO s doručenou žádostí o dotace spolků TJ Wolfpack 
Těšany z.s., SDH Těšany a TJ Sokol Těšany. TJ Sokol Těšany a SDH Těšany žádají 
o dotaci na běžný chod spolku. TJ Wolfpack z.s. žádá o dotaci na běžný chod spolku 
a na nákup látek na ušití kostýmů.  

Starosta obce Milan Strouhal dal hlasovat o následujícím usnesení. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO Těšany schvaluje: 

• individuální dotaci pro TJ Sokol Těšany ve výši 99.000,- Kč. Dotace je 

určena na běžný chod klubů, sdružení a organizací v obci. 

• individuální dotaci pro SDH Těšany ve výši 45.000,- Kč. Dotace je určena 

na běžný chod klubů, sdružení a organizací v obci. 

• individuální dotaci pro Wolfpack ve výši 22.500,- Kč. Dotace je určena na 

běžný chod klubů, sdružení a organizací v obci. 

• individuální dotaci pro Wolfpack ve výši 8.743,- Kč. Dotace je určena na 

nákup látek na ušití kostýmů.  

 

 



Hlasováno:  

Pro  12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák, Ing. Pavel 

Horák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

8. Rozpočtové opatření č.11/2024 

Starosta obce seznámil zastupitele s rozpočtovým opatření č. 11/2024. Položky se 

týkají dotace k přístavbě školky.  

 

Návrh na usnesení: 

ZO Těšany schvaluje Rozpočtové opatření č. 11/2024 

 

Hlasováno:  

Pro  12 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Vojtěch Vymazal, Ing. Jan 

Krakovič, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jana Šnajdrová, Jana Štelclová, Petr M. 

Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, lic. Roman Viktorin, Jiří Petlák, Ing. Pavel 

Horák 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

9. Diskuse, různé  

Starosta obce vyzval zastupitele a občany k diskuzi. Místostarosta si bere slovo, 

oceňuje starostu za proškolení převaděčů na přechodech. Praxe ukázala, že 

proškolení pracovníci, kteří převádějí děti jsou jednoznačná pomoc při zvyšování 

dopravní bezpečnosti. 



Stále se bavíme o zvyšování poplatku za odpady. Ani zvýšení poplatek na 960 

Kč/osoba/rok stále nedokáže pokrýt náklady obce. Občanům obec poskytuje komfort 

biokontejneru 4x do roka. Jinak se do výše poplatku promítají svozové poplatky. 

Systém čárových kódů byl v obci dlouhodobě provozován za nepřiměřeně nízkou 

cenu, ale v okolních obcích se poplatky nezdražují. Proto místostarosta Miroslav 

Zborovský konstatuje, že by s ohledem na výši poplatku v okolních obcích na příští rok 

poplatek nezvyšoval.  

V současnosti peníze, které obec odkládá do fondu oprav, budou převedeny na DSO 

Šlapanicko. Budou využity na opravy, ale také vynaloženy na společné odkanalizování 

DSO Šlapanicko. 

Starosta Milan Strouhal oznamuje zastupitelům, že je nutné vyměnit celou trasu 

vodovodního připojení v ulici na Kradlově. Tato by byla realizována z fondu oprav, 

bude předložena DSO Šlapanicko ke schválení podle platného memoranda a je také  

předjednáno, že takové využití fondu oprav je v souladu s plány do budoucna. Nová 

technologie umožní opravu vodovodní přípojky, aniž by bylo nutné bourat vjezdy do 

domů 

Obec pracuje na tom, aby byly v okolí obce osázeny nové plochy stromy a další zelení. 

Měl by být také rozšířený nový biokoridor na rozhraní katastru Těšany a Moutnice. 

Výsadbu obec řeší se Státním pozemkovým úřadem a pokud by se vše povedlo, mohlo 

by se začít už na podzim příštího roku. Po vysázení by se první 3 roky o novou výsadbu 

SPÚ také staral a potom by byla převedena na obec.  

P. Nádeníček informuje, že brána za školou je poničená, ptá se, jestli by nestálo za to 

upravit bránu tak, aby si ji dodavatelé mohli otevírat vhodnou technologií. Starosta 

odpovídá, že to v tuto chvíli není priorita, brána zůstává otevřená, zásobování by se 

mělo bez problémů do objektu dostat – je možné, že jde o chybu na straně řidiče. 

P. Vymazal se ptá, jaká je situace s parketem. Starosta odpovídá, že čekáme na 

opravu kabin, po dokončení opravy se můžeme pustit do opravy parketu. Bohužel obě 

akce, na které je parket potřeba – hody i babské hody – se konají brzy po sobě, což 

má vliv na harmonogram projektu. 

Na silnici na Otnice pokládali první vrstvu asfaltu, silnice má být zavřená do konce 

listopadu. P. Petláková se ptá, jestli se nebude pokračovat s opravou silnice až k 

Myšáku. Místostarosta odpovídá, že je celá komunikace v majetku JMK a reálně jsou 

pro silnice v obci a mimo obec jsou jiné podmínky a je v obci je potřeba náročnější 

projekt. Na SÚS je ambice opravit silnici až k Masarykovi, ale v delším časovém 

výhledu. 

P. Strážnická připomíná, že na hlavní silnici je hustý provoz, do zpravodaje by bylo 

vhodné upozornit, že kolem silnice je nutné udržovat bezpečný výhled – kolem silnice 

chodí na procházku děti ze školky. Starosta souhlasí, k silnici byly namontovány nové 

bezpečnostní prvky – zrcadla. 



P. Šnajdrová se ptá, zda by se nedalo udělat zrcadlo do oblouku na hlavní silnici, aby 

se zlepšil výhled na výjezd od kruhového objezdu. P. Horák podotýká, že výhled od 

mnoha domů na hlavní ulici je náročný. 

Místostarosta podal žádost o dotaci ČEZ na lanovou věž na hřiště. Starosta navrhl, že 

by se zlikvidovalo staré hřiště u kabin, které už je ve špatném technickém stavu, na 

jeho místě by se za cca 700 tis. Kč zbudovala lanová věž. 

P. Vaněček informuje o sezení pracovní skupiny k programu rozvoje obce z 1. 11. 

2024, dokument bude ještě dopracován a rozeslán členům ZO. Z dotazníků v obci 

vyplývá, že v obci nejsou žádné zásadní problémy, které by bylo potřeba akutně řešit. 

9.12. se bude konat další zasedání ZO. 

 

10. Závěr 

Starosta poděkoval všem zastupitelům a přítomným občanům za účast. Ukončil 

zasedání ZO ve 20.38 hod. 

 

Zapsáno dne 4.11.2024 

 

...................................................    ........................................... 

     Milan Strouhal                       Ing. Miroslav Zborovský 

starosta obce           místostarosta obce 

 

 

................................................    ............................................ 

             Jana Štelclová       Bc. Jaroslav Nádeníček  

      ověřovatel        ověřovatel 

 

 

Zapsal/a:  Mgr. Vladislava Vaněčková 


